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p. Martin Kubeš, Ing. Ivo Woleský, Prof. Ing. Aleš Čepek, CSc., p. Miroslav Bartoš, p. Jiří Svoboda,     

Ing. Jiří Záruba, Jaroslav Stolina, Libuše Slezáková 

 

 

 Antonín Kopecký,  Doc. Dr. Jan Farkač, CSc., Ing. Petra Kolářová; Mgr. Bořek Černovský  

 

 

PhDr. Khaled Abu Dayeh CSc. 

 (Prezenční listina je archivována u tajemníka komise) 

 

 

Předseda komise p. M. Kubeš konstatoval, že se komise sešla v nadpolovičním počtu a je 

tímto usnášeníschopná 

1. Schválení zápisu komise ze dne 01.02. 2010.  

Komise souhlasí se zápisem ze dne 01.02.2010 bez připomínek 

 
2. Projednání organizačních záležitostí komise, volba místopředsedy komise a ověřovatele 

zápisu komise 

Členové komise byli seznámeni s jednacím řádem komisí RMČ Praha 17. 

Komise zvolila místopředsedu komise  Prof. Ing. Aleše Čepka a ověřovatele zápisu komise p. 

Miroslava Bartoše 

3. Kontrola úkolů z minulého zápisu 

Komise bere na vědomí informace z jednání p. A. Kopeckého s radním hl. m. Prahy p. Bc. M. 

Langmajerem. 

ZÁPIS KOMISE PRO BŘEVNOVSKOU RADIÁLU A KONCEPCI 

NÁVAZNÉ DOPRAVY ZE DNE 08. 03. 2010 

 

PŘÍTOMNI: ČLENOVÉ KOMISE 

DALŠÍ ÚČASTNÍCI JEDNÁNÍ: 

OMLUVENI: 

KOMISE PROJEDNALA 
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Předběžně je dohodnuto, že během jednoho až dvou měsíců by mělo dojít k další schůzce 

s radním hl.m. Prahy s p. Bc. M. Langmajerem. 

Komise bere na vědomí obsah dopisu p. starostky Synkové p. Landovi (CityPlan), odpověď na 

žádost o změnu stanoviska M.č. Praha 17 k Dokumentaci EIA 

 

4. Informace o jednání zástupců M.č. Praha 17 s MŽP  

Komise bere na vědomí informace z jednání zástupců M.č. Praha 17 na MŽP ČR.  
 
 

5. Informace o  záměru na sanaci území staré ekologické zátěže v koridoru plánované BR, 

OBRAZOVÁ PREZENTACE 

Komise byla seznámena s detailním návrhem na řešení sanace území. Komise konstatuje, že 
sanované území se nachází v těsné blízkosti koridoru plánované BR a Dokumentace EIA – BR 
nedostatečně vyhodnocuje případné ovlivnění. Komise doporučuje informovat o této 
skutečnosti MŽP ČR a požaduje v rámci dopracování Dokumentace EIA podrobné 
vyhodnocení možnosti vzájemné ovlivnění sanačních opatření a výstavby BR (tunel Fialka)  

 

6. Informace o stavu zpracování studie kruhového objezdu Žalanského – Strojírenská – 

Engelmullerova , OBRAZOVÁ PREZENTACE 

Komise byla seznámena s aktuálním stavem zpracování studie. 

 

7. Informace o jednání na URM hl.m. Prahy – územní studie M.č. Zličín, zadání studie tunelu 

pod Slánskou ulicí, OBRAZOVÁ PREZENTACE 

Komise byla seznámena s výsledky jednání zástupců M.č. Praha 17 s URM hl.m. Prahy 

a) Územní studie M.č. Zličín 

Komise má k předložené územní studii M.č. Zliční následující připomínky: 

- Komise dle dosavadních informací doporučuje projednat záměr v příslušných komisích 

příp. odborech, které mají v kompetenci jiné oblasti než je doprava (záměr OOP MHMP 

na změnu vodního režimu „Hliník – Penny Market – Staré Řepy“) 

- Komise doporučuje vedení tramvaje  z Řep dále do Zličína koordinovat se stavbou 

Revitalizace Řepského potoka. Komise doporučuje tento bod projednat na komisi 

územního rozvoje.(Ing. Woleský, p. Bartoš nesouhlasí s vedením tramvaje v navržené 

stopě ze smyčky Řepy do Zličína) 
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- Komise nesouhlasí s dopravním propojením bývalého areálu Technomatu s ulicí Na 

Chobotě (Engelmüllerova), propojení se jeví jako složité a zbytečně komplikované a 

komise doporučuje takto navržené propojení vypustit. Dle územní studie by měla být 

oblast dostatečně napojena místními komunikacemi severním směrem na novou 

obvodovou komunikaci Zličína.  

- Dle požadavku M.č. Praha 17 obsahuje územní studie, ve všech předložených návrzích i 

prodloužení Engelmüllerovy ulice od Žalanského na sever a napojení pouze na 

Karlovarskou ulici tzv. odlehčovací komunikací. Komise tento návrh vítá, nicméně se 

domnívá, že napojení na Karlovarskou ulici je žádoucí nikoliv však dostatečné. Jelikož 

hlavním úkolem odlehčovací komunikace by mělo být svedení dopravy s ulice Karlovarské 

na BR, je logické, aby odlehčovací komunikace byla výhledově napojena právě i na BR. 

Absence propojení odlehčovací komunikace s BR by měla zcela jistě za následek vyšší 

dopravní zátěže na paralelních komunikacích jako je Karlovarská, Žalanského, 

Makovského. 

- Komise jednoznačně doporučuje v připomínkách k územní studii Zličína zohlednit logický 

požadavek na napojení odlehčovací komunikace především na BR. Dále komise 

doporučuje, vzhledem k termínu realizace BR a probíhající a plánované výstavby v  k.ú. 

Zličín, požadovat co nejrychlejší realizaci odlehčovací komunikace před samotnou 

výstavbou BR i napojení na Karlovarskou ulici. 

 

b) Návrh URM na zadání zpracování TOS/SP tunel pod Slánskou 

Komise byla seznámena s návrhem URM na TOS/SP tunel pod Slánskou. 

Komise doporučuje RMČ nadále trvat na platných usnesení RMČ a ZMČ ohledně BR, 

nicméně komise nemá námitek proti zadání URM hl.m. Prahy na dopracování studie 

tunelového vedení pod Slánskou ulicí a zahrnutí výsledné varianty do Dokumentace EIA 

jako další samostatné varianty. 

Jelikož URM hl.m. Prahy doporučil, aby M.č. Praha 17 požádala p. Bc. Langmajera o 

zahrnutí výsledné varianty studie tunelového vedení pod Slánskou ulicí do dopracované 

Dokumentace EIA, komise s doporučením souhlasí a doporučuje RMČ schválení 

požadavku a následném informování o této skutečnosti URM a p. Bc. Langmajera. 

Komise dále doporučuje, aby v rámci Dokumentace EIA byla zahrnuta nejen samotná BR, 

ale i Slánská ulice a aby při posouzení z hlediska obtěžování hlukem byly vyhodnoceny 

varianty s/bez vedení TRAM v ulici Slánská. 
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8)  Doplňující informace ohledně navržené odlehčovací komunikace Kukulova – BR (MÚK 

Kukulova)       

 Tento bod bude z důvodů doplnění podkladů projednán na příštím jednání komise, které se 

bude konat 29.3. 2010.  

 

9) Informace o stavu záměru m.č. na vedení odlehčovací komunikace Engelmullerova (úsek 

Žalanského – Karlovarská) a možná budoucí rizika v podobě plánovaných záměrů 

v předmětné oblasti.  

Tento bod bude z důvodů doplnění podkladů projednán na příštím jednání komise, které se 

bude konat 29.3. 2010.  

 

 

 

1. Zjistit vlastníky pozemků přiléhající k odlehčovací komunikaci na k.ú. Řepy (Slezáková) 

 

 

 

Zpracovala: Libuše Slezáková 

Tajemnice Komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy   

 

Verifikoval: Martin Kubeš 

Předseda komise pro Břevnovskou radiálu a koncepci návazné dopravy 

 

Ověřovatel zápisu:  Miroslav Bartoš 

Zastupitel M.č. Praha 17 

 

 

 

HLAVNÍ PRIORITY A ÚKOLY: 


